
Vad hände 
på KF?

URVAL FRÅN DEN11 och 14 NOVEMBER

(Kommunfullmäktige)



Under förra veckan 
fattade kommun-
fullmäktige beslut 
om de förslag till 
budget för 2025 

och plan för 
2026-2027 som 

kommunstyrelsen 
tagit fram.



Alla kommunstyrelsens 
förslag antogs, vissa 
delar efter en hel del 
debatt. Mötet under 
torsdagen pågick i 
nästan tolv timmar!



Och måndagens 
allmänpolitiska debatt 

– en årlig tradition i 
samband med 

budgetbehandlingen 
– höll också på i fl era 

timmar. 

Dessförinnan var det 
även en interpellations-

debatt rörande 
Samsövikens kaj 

i Djursholm.



Här sammanfattar 
vi de beslut om 
budget för 2025 

som fattades.

Alla handlingar fi nns att läsa på
meetingsplus.danderyd.se



Överförmyndarnämnden

Kommunfullmäktige antog enhälligt 
kommunstyrelsens förslag.

Revisionen

Kommunfullmäktige antog 
kommunstyrelsens förslag efter 

att det ställts mot ändringsyrkanden 
från SD och MP.

Beslut



Kommunstyrelsen 
och valnämnden

Efter en intensiv debatt valde 
kommunfullmäktige att anta 

kommunstyrelsens förslag, efter 
att det ställts mot ändringsyrkanden 

från C, S, SD och MP.

Beslut



Kultur- och fritidsnämnden

Ännu en lång och intensiv debatt 
landade i att budgeten antogs enligt 
kommunstyrelsens förslag, efter att 

det ställts mot ändringsyrkanden 
från C, S, SD och MP.

Beslut



Beslut

Miljö- och 
stadsbyggnadsnämnden

Kommunfullmäktige antog 
kommunstyrelsens förslag, 

efter att det ställts mot 
ändringsyrkanden från MP.



Socialnämnden respektive
Utbildningsnämnden

Kommunfullmäktige antog 
kommunstyrelsens förslag för dessa 
två nämnder, efter att de ställts mot 
ändringsyrkanden från S, SD och MP.

Beslut



Tekniska nämnden

Kommunfullmäktige antog 
kommunstyrelsens förslag efter 

att det ställts mot ändringsyrkanden 
från C, S, SD och MP.

Beslut



Finansiering respektive
Utdebitering

Kommunstyrelsens förslag 
gällande skatteintäkter, utjämning, 
stadsbidrag och kommunalskatt

(18,25 kr) antogs efter att det 
ställts mot ändringsyrkanden 

från C, S, SD och MP.

Beslut



Fastställande av 
låneram för 2025

Kommunfullmäktige antog 
enhälligt kommunstyrelsens 

förslag till låneram.

Beslut

Samtliga inkomna motioner 
bordlades till nästa sammanträde.



Se hela sändningen i  
efterhand på danderyd.se

Nästa kommunfullmäktige 
hålls den 2 december 

Välkommen att följa mötet  
på plats eller digitalt.

Vad händer nu?

Boris von Uexküll
Kommunfullmäktiges 

ordförande 


